
SLOVO STAROSTY  -  4. dubna 2023 
 

Vážení spoluobčané, drazí přátelé, 

je mi ctí Vás pozdravit i prvně na jaře. Od posledního slova starosty se událo 

mnohé. S některými z Vás jsme si 11. března v azylu v Brné společně užili první 

obnovený PLES OBCE LIBOCHOVANY. Celý večer hodnotím jako velmi vydařený. 

Věřím, že kdo měl náladu tančit, tak na hudební doprovod si nemohl stěžovat. Kapela „No Name.Lt“ nás 

bavila celý večer a stejně tak tanečníci, kteří ples zahájili předtančením, a během večera nám věnovali lekci 

tance, odvedli skvělou práci. Sál v Brné byl krásně vyzdoben. Velkým zážitkem byla také společná jízda 

autobusem – zejména cesta zpět byla veselá. 

Velice jsem se těšil také na akci VÍTÁNÍ JARA, která byla plánována na následující víkend – sobotní 

odpoledne 18. března. Bohužel jsem se ze zdravotních důvodů nemohl tohoto odpoledne zúčastnit. Vedení 

akce tak na poslední chvíli převzal pan místostarosta. Vystoupily děti z Mateřské školy, zasedací místnost 

Obecního úřadu se proměnila v hravou dílnu pro dětské návštěvníky. Morana, slovanská bohyně smrti  

a zimy, byla vhozena do Labe, líto bylo uvázáno. Jaro tedy mohlo přijít, a také přišlo. Bohužel vydrželo 

pouze několik dní, než se nám opět připomněla zima. 27. března se výrazně ochladilo a 28. jsme se probudili 

do zasněženého rána.  

V samotném závěru března proběhla akce naší knihovny NOC S ANDERSENEM. Děti se dozvěděly 

zajímavosti ze světa knih i kinematografie a za účasti dospělého dohledu si užily tematicky laděný podvečer 

plný soutěží a informací. Akci zakončily společným nocováním v Malém společenském sále v objektu MŠ, 

kde před spaním rovněž proběhlo promítáním Odvážné Vaiany.    

DĚKUJI všem, kteří pomáhali připravit zmíněné akce a přispěli k jejich zdárnému průběhu. Velice  

si vážím ochoty jednoho každého z Vás, kdo jste se rozhodl pomoci. Děkuji také všem, kteří sponzorsky 

podpořili tombolu plesu. 

Co zajímavého se nám děje v obci? Do ulic navazujících na cyklostezku byly instalovány 

ZPOMALOVACÍ PRUHY, v nejbližších dnech budou doplněny o svislé dopravní značení. Věřím,  

že retardéry přispějí k bezpečnějšímu pohybu v rámci obce. 

Rozsáhlou akci připravuje Správa a údržba silnic Ústeckého kraje. Na letošek se připravuje 

SANACE ÚSEKU HLAVNÍ SILNICE od železničního nadjezdu až k podchodu pod tratí za obcí směrem  

na Církvici. Svah pod silnicí se postupně sesouvá, bude proto vyztužen železobetonovými piloty o průměru 

880 mm. Co pro drtivou většinu obyvatel obce bude nepříjemné, je fakt, že celá akce potrvá cca 4 měsíce, 

z čehož 2 – 3 měsíce bude úsek úplně neprůjezdný, ve zbylém čase bude doprava řízena kyvadlově.  

Po „naší“ hlavní silnici se tedy do Ústí nad Labem dlouhou dobu nedostaneme. Bude třeba využít 

objízdných tras přes Kamýk, Miřejovice a Sebuzín nebo přes Lovosice po druhé straně Labe, popř. po D8. 

Přesný čas zahájení prací mi zatím není znám, nicméně akce je plánována ještě na letošní rok. 

Mnozí z Vás si jistě všimli PROPADAJÍCÍ SE ASFALTOVÉ CESTY v „Uličce“. Propadající se místa 

kopírují dráhu kanalizace. Na týden po Velikonocích je objednána kamerová prohlídka. Uvidíme, co odhalí. 

 Na Obecní úřad se vrací MNOŽSTVÍ DOTAZNÍKŮ v rámci šetření, které se týká přístřešku  

u multifunkčního domu. Po uplynutí lhůty k jejich odevzdání budou dotazníky vyhodnoceny a Vy budete 

seznámeni s výsledky šetření. Průběžně výsledky nesčítám, jsem však mile překvapen zájmem a velkým 

množstvím, dotazníků, které se na úřad vrací. 

Přeji Vám krásné Velikonoce a těším se na viděnou.  

              


